
Transport- og Bygningsudvalget

Til: Transport- og bygningsministeren

Dato: 11. november 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

TRU alm. del

Spørgsmål 87
Novo Nordisk har planlagt at bygge en ny insulinfabrik i Hillerød, der vil skabe
450 nye arbejdspladser i byen. Samtidigt vil man inden for en kort årrække
bygge et nyt supersygehus i byen, som vil skabe yderligere trafik på den i for-
vejen pressede Hillerødmotorvej. Hvad er ministerens holdning til artiklen
"Novo Nordisk: Giv os mere motorvej" i Frederiksborg Amts Avis den 6. no-
vember 2015 og koncerndirektørens bekymring for Hillerødmotorvejen, herun-
der den lange kø, der er dagligt ved netop afkørslen ved Novo Nordisk?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Marlene
Harpsøe (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marlene.Harpsoe@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lennart Damsbo-Andersen
formand
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